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PROTOKÓŁ                                
z XLII Sesji Rady Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego 

z dnia 25 października 2022 roku. 

Ad.1 
Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

W dniu 25 października 2022 r. o godz. 13.00 w Sali Sesyjnej Starostwa Powiatowego   
w Czarnkowie odbyła się XLII Sesja Rady Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego, którą otworzył Pan 
Wiesław Maszewski – Przewodniczący Rady witając Zarząd, radnych i pracowników Starostwa 
Powiatowego  w Czarnkowie.  

Przewodniczący Rady poinformował radnych, iż odszedł od nas wieloletni dyrektor Szpitala 
Powiatowego w Trzciance Pan Józef Parchimowicz, poprosił radnych o powstanie i uczczenie Jego pamięci 
minutą ciszy.  

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że w Sesji na 21 radnych uczestniczy 
16 radnych, nieobecnych 5 radnych, a zatem Rada jest władana do podejmowania uchwał przewidzianych 
projektem porządku obrad. Nieobecni radni: Izabela Bobińska, Grzegorz Bogacz, Włodzimierz Ignasiński, 
Zbigniew Piątek, Piotr Waśko.  

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, szczegółowa lista 
stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Lista osób uczestniczących stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Ad.2  

Przyjęcie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady przedłożył radnym porządek obrad, stanowiący załącznik nr 4 do 
niniejszego protokołu. Następnie zapytał, czy ktoś z radnych chce wnieść zmiany do proponowanego 
porządku obrad? 

Zmian nie zaproponowano. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem porządku obrad 
zaproponowanego przez Przewodniczącego Rady. 

W obecności 16 radnych ( nieobecni radni: Izabela Bobińska, Grzegorz Bogacz, Włodzimierz Ignasiński, 
Zbigniew Piątek, Piotr Waśko ):  

- 16 głosów za,  
-  0 głosów przeciwnych,  
-  0 głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 Porządek obrad został przyjęty. 

Ad.3 

Przyjęcie protokołu z XIL Sesji z dnia 27 września 2022 r.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do protokołu z XLI Sesji  
z dnia 27 września 2022 roku? 

Uwag nie zgłoszono, w związku z tym radni przystąpili do przyjęcia protokołu z XLI Sesji Rady 
Powiatu, która odbyła się w dniu 27 września 2022 roku. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 16 radnych ( nieobecni radni: Izabela Bobińska, Grzegorz Bogacz, Włodzimierz Ignasiński, 
Zbigniew Piątek, Piotr Waśko ):  

- 15 głosów za,  
-  0 głosów przeciwnych,  
-  1 głos wstrzymujący. 
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Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 Protokół został przyjęty.  

Ad.4 

Raport oświatowy za rok szkolny 2021/2022.  

Pisemny Raport - informację o wynikach matur, naborze i organizacji roku szkolnego 2021/2022   
w szkołach prowadzonych przez Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki radni otrzymali wraz z pozostałymi 
materiałami na dzisiejszą Sesję, w związku z tym Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba 
przedstawiania tej informacji w dniu dzisiejszym? Dodał, że informacja omówiona została na posiedzeniu 
Komisji Oświaty, Kultury i Sportu w dniu 24 października 2022 r. 

Przedmiotowa informacja stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia informacji  

Następnie Przewodniczący zapytał, czy ktoś  z radnych ma pytania w tym punkcie?  

Pytań nie zgłoszono, w związku z tym Przewodniczący Rady uznał, że informacja została przez 
radnych przyjęta.    

Na salę przybył radny Zbigniew Piątek. Od tego momentu w Sesji udział bierze 17 radnych. 

Ad.5 

Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu i Starosty dotycząca analizy oświadczeń majątkowych. 

Przewodniczący Rady Powiatu przedłożył radnym informację na temat oświadczeń majątkowych 
złożonych przez radnych Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego za 2021 rok. 

Informacja w tym zakresie stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Dalej Starosta złożył informację na temat oświadczeń majątkowych za rok 2021 złożonych 
Staroście przez Wicestarostę, pozostałych członków Zarządu Powiatu, Skarbnika i Sekretarza Powiatu, 
kierowników jednostek organizacyjnych powiatu oraz pracowników wydających decyzje administracyjne 
w imieniu Starosty. 

Informacja w tym zakresie stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Informacje zawarte w oświadczeniach majątkowych wyżej wskazanych przekazane zostały do 
właściwego Urzędu Skarbowego, a informacje jawne w nich zawarte udostępnione zostały  do publikacji   
w Biuletynie Informacji Publicznej i są one dostępne wraz z oświadczeniami z lat poprzednich w BIP na 
stronach internetowych powiatu. 

Ad.6 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2022-2036, 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2022 – 2036, czy radni 
mają pytania w tym punkcie? 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono.  

 Przewodniczący Rady prosił o opinię Komisji Budżetowo-Gospodarczej na temat przedłożonych 
zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

 Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej odpowiedział, że Komisja Budżetowo-
Gospodarcza wyraziła pozytywną opinię w zakresie zmian do WPF – u: 5 głosów za, 0 głosów przeciwnych, 
0 głosów wstrzymujących.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  
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 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                       
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2022 – 
2036. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 17 radnych ( nieobecni radni: Izabela Bobińska, Grzegorz Bogacz, Włodzimierz Ignasiński, 
Piotr Waśko ):  

- 17 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 
-  0 głosów przeciwnych, 
-  0  głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XLII/267/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2022 – 2036 została podjęta i stanowi załącznik nr 12 do 
niniejszego protokołu. 

b) zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2022 rok, 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej powiatu na 2022 rok, czy radni mają pytania w tym punkcie? 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono.  

 Przewodniczący Rady prosił o opinię Komisji Budżetowo-Gospodarczej na temat przedłożonych 
zmian do uchwały budżetowej powiatu na 2022 rok.    

 Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej odpowiedział, że Komisja Budżetowo-
Gospodarcza wyraziła pozytywną opinię w zakresie zmian do uchwały budżetowej powiatu na 2022 rok:   
5 głosów za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                       
w sprawie zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2022 rok. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 17 radnych ( nieobecni radni: Izabela Bobińska, Grzegorz Bogacz, Włodzimierz Ignasiński, 
Piotr Waśko ):  

- 17 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 
-  0 głosów przeciwnych, 
-  0  głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XLII/268/2022 w sprawie zmiany uchwały budżetowej powiatu na 
2022 rok  została podjęta i stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

Ad.7 

Informacja Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o sposobie rozpatrzenia wniosku o wszczęcie kontroli   
w Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie. 

 Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków   
i Petycji, która to Komisja zajmowała się wyjaśnieniem sprawy wszczęcia kontroli w Zespole Zakładów 
Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie.  

 Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przypomniał, że 29 sierpnia br. na ręce 
Przewodniczącego Rady Powiatu wpłynęło pismo z Ministerstwa Zdrowia dotyczące wszczęcia kontroli   
w Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie, dla którego podmiotem tworzącym jest Powiat 
Czarnkowsko-Trzcianecki celem jego rozpatrzenia i udzielenia odpowiedzi zainteresowanemu. 
Zainteresowanym był Pan adwokat Bartosz Majda, który zwrócił się w tej sprawie do Ministra Zdrowia. 
Komisja przeprowadziła 2 posiedzenia, na których wysłuchano wyjaśnień Pani dyrektor ZZOZ. W wyniku 
przeprowadzonego postępowania wyjaśniającego w przedmiotowej sprawie Komisja nie stwierdziła 
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nieprawidłowości, a przedstawione przez dyrektora  Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie 
wyjaśnienia, uznała za wystarczające i nie wymagające wszczęcia dodatkowej kontroli. Na podstawie tych 
wyjaśnień zostało sporządzone pismo – odpowiedź do Ministerstwa Zdrowia celem wyjaśnienia.  

 Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chciałby tutaj jeszcze dodatkowych wyjaśnień? 

 Radni nie zabrali głosu. 

 Przewodniczący Rady, po wysłuchaniu Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 
zrozumiał, że nie ma tu takiego toku postępowania, aby Rada Powiatu musiała się tym tematem dalej 
zająć.  

 Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odpowiedział, że nie. Wszystkie udzielone 
informacje były na tyle wystarczające, że można było odpisać zainteresowanemu.  

 Przewodniczący Rady widząc, że radni nie mają potrzeby zgłębiać tej informacji założył, że 
informacja została przyjęta.  

Ad.8 

Sprawozdanie Starosty z pracy Zarządu Powiatu między Sesjami. 

Informacja pisemna Starosty z pracy Zarządu Powiatu między XLI a XLII Sesją Rady Powiatu 
Czarnkowsko – Trzcianeckiego stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

Starosta uzupełnił informację pisemną o posiedzenie Zarządu Powiatu, które miało miejsce   
w dniu 20 października 2022 r.  
  Zarząd powrócił do tematu remontu oficyny pałacowej w Białej, w związku z pismem 
Wielkopolskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków. Temat odrzucany jest nie przez to, że Zarząd 
Powiatu nie chce się nim zajmować, że nie chce aby coś się tam działo w kierunku rewitalizacji, ale biorąc 
pod uwagę sytuację finansową powiatu, to w roku 2022,2023,2024 powiat nie jest w stanie 
wygospodarować żadnych środków na ten cel  tym bardziej, że Konserwator Zabytków też nie deklaruje 
żadnych środków, nie deklaruje się z udziałem jakimkolwiek jeśli chodzi o ten zabytek. Analizując budżet 
powiatu, Zarząd nie widzi kwoty, która mogłaby sprostać tym zadaniom przy obecnej sytuacji finansowej.  

  Zarząd spotkał się z dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w Czarkowie. Są to cykliczne 
spotkania dotyczące spraw bieżących prowadzonych na drogach. Starosta poinformował radnych, że 
pojawiła się możliwość pozyskania dodatkowych pieniędzy na drogi z Lasów Państwowych, tj. ok.   
1850 tys. zł na dalszy etap Gębice-Wyszyny, na ten czas jest zapewnienie, że powiat otrzyma te środki   
w 2023 roku, przy udziale własnym powiatu. Deklarowane są środki z Nadleśnictwa Potrzebowie   
i Nadleśnictwa Krucz po 150 tys. zł ( łącznie 300 tys. zł ) na drogę Mężyk Wieleń, przy udziale finansowym 
Gminy Wieleń i Powiatu.  

  Zarząd cyklicznie zajmuje się również transportem zbiorowym, przewozami otwartymi, 
publicznymi. Jest trzech nowych wykonawców tego transportu, tj. PKS Piła i dwóch przewoźników 
prywatnych, którzy prowadzą działalność na terenie naszego powiatu. Jak te linie przewozowe będą się 
układać i ile to będzie kosztowało to się okaże. Do 4 listopada br. Wojewoda Wielkopolski przyjmuje 
wnioski o dofinansowanie. W tej sprawie trwają też rozmowy z Władarzami gmin.  

  W sprawach z zakresu finansów powiatu: 

1) zapoznano się z informacją o planowanych dla powiatu na 2023 rok wysokościach 
subwencji ogólnej, wpłat oraz dochodów z PIT i CIT. Najwyższą pozycją w budżecie powiatu 
jest subwencja oświatowa, która w stosunku do roku ubiegłego zwiększona została   
o ponad 10 mln. zł., czyli z 46 mln. zł urosła do kwoty ok. 57 mln. zł. Jest t duża zwyżka. 
Kwota ta ma uwzględnić podwyżki w 2023 roku o 7,8% dla nauczycieli. Pamiętać należy, że 
wzrastają koszty utrzymania szkół: wzrost cen energii, ogrzewania itd.   

2) opracowano projekt planu finansowego dla zadań oświatowych na 2023 rok, 

3) przygotowano projekt budżetu powiatu na 2023 rok, z danych jakie znane są na dzień 
dzisiejszy.  
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4) wypracowano zmiany do uchwały budżetowej na 2022 rok, które dzisiaj Rada Powiatu 
zatwierdziła.  

Zarząd podjął uchwały w sprawie: 

1) wyrażenia zgody na przeprowadzenie postępowań o udzielenie zamówienia publicznego na 
wybór wykonawcy świadczącego powszechne usługi pocztowe oraz wykonawcy 
świadczącego usługi utrzymania czystości w 2023 roku, 

2) zatwierdzenia protokołu Komisji Likwidacyjnej oraz likwidacji mienia powiatu. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają pytania do Pana Starosty? 

 Pytań nie zgłoszono. 

Ad.9 

Sprawozdanie przewodniczących Komisji z prac Komisji między Sesjami. 

Komisja Budżetowo-Gospodarcza spotkała się na posiedzeniu w dniu dzisiejszym, na którym 
omówiła i pozytywnie zaopiniowała zamiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-2036 i zmiany 
do uchwały budżetowej powiatu na 2022 rok, które zostały zatwierdzone na dzisiejszej Sesji. 

  Komisja Rewizyjna nie spotkała się na zaplanowanym wcześniej posiedzeniu, pracuje nad datą 
kolejnego spotkania w sprawie.   

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu  spotkała się w dniu 24 października br. Tematem spotkania 
było zapoznanie się z Raportem oświatowym za rok szkolny 2021/2022 – wynikami egzaminów 
maturalnych i zawodowych; organizacją szkół i placówek oświatowych. 

  Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych spotkała się w dniu 18 października br. Dokonała oceny 
bieżącej działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Trzciance.  

  Komisja Rolnictwa, Środowiska, Infrastruktury i Bezpieczeństwa spotkała się w dniu dzisiejszym, 
zapoznała się z informacją na temat „ASF – aktualna sytuacja w powiecie czarnkowsko-trzcianeckim, 
działania podejmowane w celu eliminacji zagrożenia związanego z rozprzestrzenianiem się wirusa”, 
spotkano się w tej sprawie z Powiatowym Lekarzem Weterynarii oraz przedstawicielem Zarządu 
Okręgowego PZŁ w Pile.  

  Komisja Skarg, Wniosków i Petycji spotkała się w dniu 7 października br. Przedmiotem 
posiedzenia było przeprowadzenie postępowania wyjaśniającego w sprawie wniosku o wszczęcie kontroli 
w Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej  w Czarnkowie.  

 Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają pytania do Przewodniczących Komisji? 

 Pytań nie zgłoszono. 

Ad.10 

Informacja o sposobie rozpatrzenia interpelacji zgłoszonych na ostatniej Sesji. 

Przewodniczący Rady przypomniał radnym, iż na ostatniej sesji interpelację złożył radny Zbigniew 
Maćkowiak, dotyczyła ona umożliwienia realizacji podstawy programowej przedmiotu Edukacja dla 
Bezpieczeństwa ze zwróceniem szczególnej uwagi na Dział IV  pn. Edukacja Obronna. Odpowiedź   
( zał. nr 17 ) o sposobie jej rozpatrzenia składający interpelację jaki i wszyscy radni otrzymali, stąd 
Przewodniczący zapytał, czy składający interpelację chciałby się odnieść do otrzymanej odpowiedzi? 

Radny Maćkowiak podziękował Staroście, że proceduralnie bardzo sprawnie zorganizował tą 
odpowiedź, którą otrzymał od Ministra Edukacji. Natomiast co do samej odpowiedzi wyraził swoje 
niezadowolenie. Prosił o odpowiedź w jaki sposób mają być prowadzone zajęcia, jak ma być realizowana 
podstawa programowa. Na te pytania odpowiedzi nie otrzymał, wyjaśniono, że realizacja podstawy 
programowej będzie uzależniona od tego czy mamy możliwość jej realizacji, czyli zmieniono podstawę 
programową a nie trzeba jej realizować. Dopiero będzie to egzekwowane w roku 2023/2024. Radny nie 
rozumie, czy jako nauczyciel, ma prowadzić te zajęcia, czy nie ma ich prowadzić, a nie może z tego 
względu, że nie ma sprzętu.  
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Ad.11 

Interpelacje radnych.  

 Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chciałby złożyć interpelację? 

Interpelacji nie zgłoszono.  

Ad.11 

Wolne głosy i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

Radni nie zabrali głosu. 

Ad.12 

Sprawy różne. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

Radni nie zabrali głosu.  

Ad.13 

Zakończenie Sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku XLII Sesji Rady Przewodniczący Rady Powiatu zamknął 
obrady o godz. 13.36 życząc radnym bezpiecznego powrotu do domu.  

Na tym protokół zakończono.  
Protokołowała: 
Małgorzata Pompała                                        
 
  


